
SKUPŠČINA OBČINE LJUBLJANA-ŠIŠKA
Zbor zdniženega dela
Datum: 5. 1. 1988

ZAPISNIK
19. seje zbora združenega dela Skupščine občine Ljubljana-

Šiška, ki je bila v četrtek, 26. novembra 1987 po skupnem zaseda-
nju v desni sejni dvorani Skupščine občine Ljubljana-Šiška, Trg
prekomorskih brigad 1.

Sejo je vodil predsednik zbora tov. Borut Eržen.
Predno je pričel s 'sejo, je obvestil delegate, da so predsedniki

konferenc naknadno prejeli razširitev dnevnega reda in sicer s toč-
kama:

— Odlok o spremembi odloka o odškodnini zaradi spremembe
namembnosti kmetijskega zemljišča in gozda in

- Odlok o uvedbi melioracijskega postopka na območju
Poljšak.

Delegati so z obvestilom soglašali in soglasno sprejeli naslednji
DNEVNI RED:

1. Poročilo predsednika verifikacijske komisije
2. Potrditev zapisnika 18. seje zbora
3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Predlog odloka o sprejetju zazidalnega načrta za območje

urejanja ŠS 3/4 — Podutik - južni del
5. Predlog odloka o sprejetju zazidalnega načrta za območje

urejanja ŠS 9/1 - del Preske
6. Osnutek odloka o spremembi odloka o posebneni občinskem

davku od prometa proizvodov in od plačil za storitve
7. Osnutek odloka o spremembi odloka o davku na promet

nepremičnin
8. Osnutek odloka o začasnem financiranju proračuna občine

Ljubljana-Šiška za I. trimesečje 1988
9. Osnutek odloka o odškodnini zaradi spremembe namembno-

sti kmetijskega zemljišča in gozda
10. Osnutek odloka o uvedbi melioracijskega postopka na

območju Poljšak
11. Poročilo o delu skupine delegatov za delegiranje delegatov

v ZO Skupščine SRS za obdobje maj 1986 - september 1987
12. Obravnava gradiva za sejo ZO SML
13. Kadrovske zadeve



K 1. točki dnevnega reda
Delegati so komisijo za verifikacijo pooblastil in imunitetna

vprašanja izvolili že na skupnem zasedanju.
Predsednik komisije tov. Polonca Šušteršič je podala naslednje

poročilo o prisotnosti delegatov na seji zbora:
Na seji je bilo prisotnih 39 delegatov, 3 so odsotnost opravičili,

neopravičeno odsotnih pa je bilo 19 delegatov.
Odsotne so bile naslednje konference delegacij:

Konf. št. 6. — Avtomontaža (1 od 2)
Konf. št. 8 - Iskra ( 3 od 8)
Konf. št. 9 - ABC Pomurka
Konf. št. 12 - Aero
Konf. št. 14 - Litostroj (1 od 4)
Konf. št. 16 - Dekorativna - opravičeno 2 od 2
Konf. št. 18 — Pivovarna Union
Konf. št. 22 - Pap (2 od 2)
Konf. št. 29 - Šport oprema
Konf. št. 31 — Emona - TOZD Maloprodaja
Konf. št. 32 - Gorenje Tiki
Konf. št. 34 - Obrtniki (1 od 2)
Konf. št. 36 - VVO Najdihojca
Konf. št. 37 - OŠ Milan Mravlje
Konf. št. 38 - OŠ Franc Rozman-Stane
Konf. št. 39 - OŠ Oto Vrhunec-Blaž
Konf. št. 42 - V. P.
Zbor je bil sklepčen in je lahko nadaljeval z delom.

K 2. točki dnevnega reda
Delegati so zapisnik 18. seje zbora soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda
Tov. Polonca Šušteršič, delegatka konf. delegacije št. 15 LEK in

hkrati članica skupine delegatov za delegiranje delegatov v ZZD
SRS je podala poročilo z zadnjega zasedanja ZZD Skupščine SRS,
še zlasti glede podane pobude, ki jo je posredovala ISKRA v zvezi
s spremembo in dopolnitvijo zakona o invalidskem in pokojnin-
skem zavarovanju. Pobuda je bila v zvezi z možnostjo »dokupa
let«, vendar največ 3. let. Pojasnila je, da so pobudo proučili vsi
pristojni republiški organi ter na sami skupščini pojasnili, da je
vključitev te pobude v zakon sedaj časovno nemogoča, upoštevali
pa jo bodo pri osnovnih spremembah in dopoinitvah tega zakona.

Konferenca delegacij št. 14 TZ Litostroj pa je postavila vpraša-
nje glede gradnje telovadnice pri Srednji šoli tehniških strok
Franca Leskoška-Luke v letu 1987, saj je bila gradnja v programu
sanacije srednjih šol v Ljubljani, do gradnje pa ni prišlo.

Tov. Eržen je predlagal, da bi delegatsko vprašanje posredovali
Komiteju za družbene dejavnosti, da odgovori nanj.
Delegati so s predlaganim soglašali.

K 4. točki dnevnega reda

O tej točki dnevnega reda je razpravljala statutamo-pravna
komisija in predlagala naslednji AMANDMA redakcijskega zna-
čaja: »V tretji vrsti drugega odstavka 11. člena naj se za besedilom
»40« doda »cm«.

Pisno pripombo je posredovala konf. delegacij št. 20 Stavbenik
Koper. Delegati vprašujejo kdo in kdaj bo razpisal dela izvajalcev
za gradnjo v Podutiku.

Odgovor je podal tov. Peter Hočevar, predsednik IS in pojasnil,
da oddajo del izvršuje Samoupravna stanovanjska skupnost, na
katero se lahko obrnejo in jim bodo lahko dali vsa pojasnila v zvezi
s lem.

V razpravi je sodeloval tov. Tone Grčar, delegat konf. delegacij
št. 26 Integral in dejal, da je ob vsaki predvideni stanovanjski
gradnji potrebno obvestiti tudi MPP. da bodo lahko pravočasno
preskrbeli in organizirali prevoz stanovalcev. Potrebno je pridobiti
poprejšnje soglasje Integrala.

Tov. Eržen, predsednik zbora je pojasnil, da je to stvar SIS-ov
materialne proizvodnje, da paje to pobudaza bodoče novogradnje
na stanovanjskem področju.

Ker ni bilo več razprave, so delegati soglasno sprejeli naslednja

SKLEPA:
1. Zbor sprejema amandma statutarno-pravne komisije
2. Zbor sprejema Predlog odloka o sprejetju zazidalnega načrta za
območje urejanja SS 3/4 Podutik - južni del.

t

K 5. točki dnevnega reda

O tej točki sta razpravljala statutarno-pravna komisija (stališča
so selegati prejeli na mizo) in Predsedstvo OK SZDL.

Statutarno-pravna komisija ni imela pripomb in je predlagala,
da zbori skupščine predlog odloka sprejmejo.

Predsedstvo OK SZDL pa je menilo naslednje:
Predsedstvo OK SZDL Ljubljana-Šiška podpira predlog odloka

o sprejetju zazidalnega načrta za območje urejanja ŠS 9/1 del
Preske, ker meni, da se s tem odlokom razrešuje in daje možnosti
razvoja tega območja, ki je vitalnega pomena za nadaljnji poseg
v prostor s konkretnimi izvedbenimi akti. Predsedstvo OK SZDL
ugotavlja, da je za racionalizacijo že sprejetih planskih obveznosti
komunalne infrastrukture nujno prcdhodno sprejeti citirani doku-
ment, kajti v nasprotnem primeru niso dani pogoji za realizacijo
načrtovanih komunalnih infrastrukturnih investicij.

Predsedstvo to mnenje opira na že sprejetih stališčih Predsed-
stva OK SZDL ob pripravi osnutka dokumenta in seje OK SZDL,
ki je opredelila nujne naloge prostorskega urejanja v naši občini.

Pisno pripombo je posredovala konf. delega^ij št. 10 Donit in
sicer so delegati zahtevali, da IS Skupščine občine Ljubljana-Šiška
zaradi dalj časa trajajočih nesoglasij okrog gradnje v Preski v naj-
krajšem času skliče sestanek predstavnikov vseh zainteresiranih
(OZD Medvode, KS Medvode, predlagateljev zazidalnih na-
črtov...)

V obrazložitvi so pojasnili, da so že pred tremi meseci na 11.
skupnem zasedanju Skupščine občine Ljubljana-Šiška dne 16. 7.
1987 opozorili-na prenos gradnje v Preski v neko poznejše obdobje
in, da se z gradnjo prične šele, ko bodo izakazni tovrstni lnteresi
združenega dela v Medvodah, pa tudi finančne možnosti le-tega.
Zahtevali so umik točke z dnevnega reda.

Tov. Hočevar, predsednik IS je pojasnil, da je zbor dnevni red
sprejel tak kot ga obravnavamo, predložiti bi morali amandma, če
bi zahtevali kakršno-koli spremembo odloka, da pa so upravni
organi in IS podali odgovore na vse zahteve pri osnutku odloka in
tudi v času priprave predloga odloka v celoti. Pojasnil je, da niti
KS niti OZD niso prišli z nobenim novim argumentom, na terenu
pa se v letu 1988 ne bo zgodilo nič novega, le pričel se bo postopek
pridobivanja in izdelave projektne dokumentacije. Nenazadnje pa
so delegati tudi glasovali za sprejem družbenega plana, kjer je
predvidena tudi stanovanjska gradnja v Preski.

Ker ni bilo več razprave, so delegati z 1 glasom proti sprejeli
naslednji

SKLEP:
Zbor sprejema Predlog odloka o sprejetju zazidalnega načrta za

območje urejanja ŠS 9/1 - del Preske.

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA
O tej točki dnevnega reda sta razpravljala IS, ki predlaga

prekvalifikacijo odloka v primeru, da ne bodo dane bistvene
vsebinske pripombe in statutarno-pravna komisija, katere stališča
so delegati prejeli na mizo. Pisnih pripomb konf. delegacij niso
posredovale, razprave tudi ni bilo.

Delegati zbora so soglasno sprejeli naslednje
SKLEPE:
1. Zbor sprejema osnutek odloka o spremembi odloka o poseb-

nem občinskem davku od prometa proizvodov in od plačil za
storitve s pripombami statutarno-pravne komisije.

2. Zbor sprejema predlagano prekvalifikacijo iz osnutka v pred-
log odloka.

3. Zbor sprejema predlog odloka.

K 7. točki dnevnega reda
Ob tej točki je razpravljal IS, ki predlaga prekvalifikacijo

osnutka odioka v predlog. Stališče so delegati prejeli na mizo.
Pisno pripombo je posredovala konf. delegaeij št. 14 TZ Lito-

stroj, ki raeni, da je indeks porasta cen gradbenih objektov previ-
sok (204).

Odgovor je podal tov. Vavpotič, član IS in pojasnil, da je indeks
doloeen v skladu z gibanjeminflacije, predlagal ga pa je Komite za
urejanje prostora SRS.

Delegati so z odgovorom soglašali.
Soglasno so sprejeli naslednje
SKLEPE:
1. Zbor sprejema osnutek odloka o spremembi odloka o davku

na promet nepremičnin.
2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog odloka.
3. Zbor sprejema predlog odloka.

K 8. točki dnevnega reda
O tej točki je razpravljala statutarno-pravna komisija, katere

stališča so delegati prejeli na mizo.



Pisnih pripomb konf. delegacij niso posredovale, razprave tudi
ni bilo.

Delegati so soglasno sprejeli naslednje

SKLEPE:
1. Zbor sprejema osnutek odloka o začasnem financiranju pro-

računa občine Ljubljana-Šiška za I. trimesečje 1988 s pripombo
statutarno-pravne komisije.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog odloka.
3. Zbor sprejema predlog odloka.

r

K 9. točki dnevnega reda

O tej točki je razpravljala statutarno-pravna komisija, katere
stališča so delegati prejeli na mizo.

Pisnih pripomb konf. delegacij nismo prejeli, razprave tudi ni
bilo.

Zbor je soglasno sprejel naslednje

SKLEPE:
1. Zbor sprejema osnutek odloka o odškodnini zaradi spre-

membe namembnosti kmetijskega zemljišča in gozda s pripom-
bami statutarno-pravne komisije.

2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog odloka.
3. Zbor sprejema predlog odloka.

K 10. točki dnevnega reda

O tej točki dnevnega reda je razpravljala statutarno-pravna
komisija, ki ni imela pripomb.

Pisnih pripomb konf. delegacij nismo prejeli, v razpravi pa je
bilo postavljeno vprašanje, ali se bo na tem območju izvajala tudi
komasacija.

Na vprašanje je odgovoril to^. Mihovc, direktor KZ Medvode in
dejal, da v kolikor bo sprejet odlok o uvedbi melioracije, bo
pripravljen tudi odlok o uvedbi komasacijskega postopka.

Delegati so z odgovorom soglašali in soglasno sprejeli naslednje

SKLEPE:

1. Zbor sprejema osnutek odloka o uvedbi melioracijskega
postopka na območju Poljšak.

2. Zbor sprejerna prekvalifikacijo iz osnutka v predlog odloka.
3. Zbor sprejema prediog odloka.

K 11. točki dnevnega reda
O tej točki je razpravljal IS, katerega stališča so delegati prejeli

na mizo.
Pisnih pripomb konf. delegacij nismo prejeli, v razpravi pa je

sodeloval tov. Pinter Jože iz konf. delegacij št. 40 ZD Ljubljana,
katerega je zanimalo, kaj naredijo delegati skupin delegatov za
republiško skupščino, v kolikor ne dobijo odgovorov na delegatska
vprašanja in pobude, saj je iz poročila skupine delegatov za zbor
občinSRS razvidno, da se to dogaja.

Pojasnjeno mu je bilo. da delegati vstrajajo pri pobudah in
delegatskih vprašanjih, dokler ne dobe odgovora, če so ta vpraša-
nja še vedno aktualna.

Zanimalo ga je tudi ali lahko na konf. delegacij oziroma
temeljne delegacije posredujejo pobude skupinam delegatov, da bi
jih le-te prenesle na republiko in naprej na zvezo.

Pojasnjeno mu je bilo, da je to možna.
Ker ni bilo več razprave, so delegati soglasno sprejeli naslednji

SKLEP:
Zbor sprejema poročilo o delu skupine delegatov za delegiranje

delegatov v zbor občine skupščine SRS.

K 12. točki dnevnega reda
K posameznim točkam dnevnega reda zbora občin SML so bile

posredovane pripombe IS, OK SZDL in iz razprave.

4.toika

OSNUTEK IZHODIŠČ IN UKREPOV IN AKTTVNOSTI
ZA DOPOLNITEV PROMETNE UREDITVE
V LJUBLJANI V LETIH 1988/1989

Pisne pripombe je posredoval IS in OK SZDL, katere so dele-
gati soglasno sprejeli.

5. točka

POROČILO O PROBLEMATIKI DO LPP

Stališča sta posredovala IS in OK SZDL, v razpravi pa je
pripombo posredovala konf. delegacij št. 26 Integral DO LPP, ki
je predlagala dopolnitev 9. točke sklepov in sicer, da se tekst
dopolni poleg javnega mestnega in primestnega prometa tudi
s taksi službo.

Delegati so s predlaganim soglašali.

6. toika

DRUŽBENA SKRB ZA STAREJSE OBČANE

Pisna stališča je posredoval IS, v razpravi pa je delegat konf.
delegacij št. 40 ZD Ljubtjana zopet načel vprašanje statusa domov
starejših občanov. Ta pobuda je bila preko delegatov za zbor SML
že posredovana in je konf. delegacij že prejela ustrezni odgovor.

Tov. Košir Vladimir je še pojasnil, da so ta predlog obravnavali
na IS Skupščine občine Ljubljana Šiška in je po njihovem mnenju
problem potrebno razreševati na nivoju republike s spremembo
ustrezne zakonodaje.
8. točka

INFORMACUA O AKCUAH ZA OBNOVO
PLEČNIKOVIH ŽAL

Pisna stališča je posredoval OK SZDL in bodo vključena v sta-
lišča za zasedanje zborov SML.

Delegati so s predlaganim soglašali.

9. todu
UGOTOVITVE, STALIŠČA IN PREDLOGIIS SML
V ZVEZI S POROČILOM O KOMUNALNEM
GOSPODARSTVU

Pisna stališča sta posredovala IS in OK SZDL, katera bodo
vključena v stališča za zasedanje zborov SML.

Delegati so s predlaganim v celoti soglašali.
Predsednik zbora je delegate obvestil, da smo prejeli tudi

dodatno gradivo pod točko volitve, imenovanja in kadrovske
zadeve, gre pa za izvolitev sodnice za prekrške tov. Marjetke
MUCK.

Delegati so s predlaganim soglašali.
Predsednik zbora je nato predlagal v sprejem naslednja

SKLEPA:

1. Delegate za zbor občin SML pooblaščamo, da glasujejo za
sprejem predlaganih gradiv s tem, da prenesejo in uveljavljajo
podane pripocnbe delegacij, konf. delegacij, IS, OK SŽDL in
razprave.

Stališča pripravi sekretariat skupščine.
2. Iz zbora združenega dela se bo seje zbora občin SML udeležil

tov. Jože GORŠE, delegat konf. delegacij št. 26 Integral DO LPP.
Delegati so predlagana sklepa soglasno sprejeli.

k 13. točki dnevnega reda
Delegati so soglašali s predlaganimi kadrovskimi rešitvami, ki so

bile objavljene v Delegatski prilogi JT. in prejeto na mizo.

Ker ni bilo več razprave, je predsednik zbora vsem prisotnim Ob
dnevu republike zaželel še veliko delovnih uspehov in prijetne
praznike.

Seja je bila končana ob 18.45.

Tajnik zbora

Živa ISAJLOVlC, I. r.
Predsednik zbora

Boiut ERŽEN, I. r.


